
FAU møte 11.06.24 
  
Til stede: 
1A Fravær 
1B Lene Kristiansen 
2A Lene Jacobsen 
2B Cecilie Kirø 
3A Malene Vilnes 
3B Ida Pugerud 
4A Anette Fredheim 
4B Fravær 
5A Magne Aas 
5B Sandra Johansen 
6A Fravær 
6B Lisbeth Ruus 
7A Fravær 
7B Fravær 
  
1. Referat fra møte 23.05.24: 

Godkjent. 
  
2. Oppfølgingsspørsmål fra forrige møte og informasjon fra Rektor: 

• FAU-referater deles på Vigilo OG nettside for arkiv: Ønskelig fra FAU at det ligger 
tilgjengelig på nettsiden. Rektor informerer om at hun ikke finner at dette er vanlig 
praksis, hun har sjekket andre skoler og ikke funnet det andre steder. Det er derimot 
ikke til hinder for å legge ut referater. Vi diskuterer om dette er nødvendig, samtidig 
sjekker Magne Google og finner mange referater, rektor sier at de fint kan legges ut. 

• Rektor forteller om innhold på planleggingsdagen: Først og fremst er antall 
planleggingsdager ikke noe skolen bestemmer selv, men de kan påvirke når de er slik 
som i år der det i utgangspunktet var behov for 2 dager etter hverandre i forbindelse 
med flytting som ble utsatt. De har både faglig pedagogisk innhold, sosialt og praktisk 
arbeid.  

• Status foreldremøter + oppfordre til referat/oppsummering fra disse: Det har vært 
gjennomført i 5 klasse, men ingen av de andre trinnene. Rektor kan ikke svare for 
hvorfor dette ikke har vært gjennomført, men sier at det kan være at lærerne 
opplever at det ikke er behov på høst og vår. Det kommer frem at noen foreldre 
savner foreldremøte og at det i noen klasser også har vært behov for dette uten at 
det har vært gjennomført. Rektor forteller at ledelsen kunne vært mer på i forhold til 
gjennomføring av dette. 

• Ble det benyttet gratis bonger på 17.mai? Det er ønskelig at muligheten for gratis 
bonger for familier som trenger det videreføres. Samtidig er det behov for bedre 
kommunikasjon rundt dette, både til rektor og til foreldre. 

• Dato for SU møter: Det har vært et møte i år.  

• Status byggeprosjekt: Rektor har ingen ny informasjon om byggeprosessen og vi må 
anta at det er i rute. 

• Det er ansatt en i vikariatet til avdelingsleder på småtrinnet.  
 



3. Klassens runde: 

• 4 a: klassen ønsker seg to foreldremøter. 
Spørsmål om Pride flagg. Rektor skal kjøpe inn flagg, hun trodde de hadde et 
liggende, men det viser seg at de ikke har, men at dette skal kjøpes inn og henges 
opp. 
Spørsmål om fotografering og video på avslutninger, er det lov? Det er lov å ta bilder, 
men det er ikke lov å dele bilder av andres barn i sosiale medier. Dette gjelder både 
Snapp, Facebook, Instagram eller andre plattformer. Dette kan gjerne være et tema til 
foreldremøte. 

• 7.a: Spillklubben avvikles fra neste år dersom det ikke er noen som kan overta. Spill vil 
bli donert til skolen dersom ikke det er noen som vil overta denne oppgaven. 
Resterende midler vil gå tilbake til FAU. 
 

4. Oppsummering skoleåret 24/25 og FAUs virksomhet:  
Retor forteller at det har vært et godt år og at det er kjekt med et engasjert FAU. Felles 
fokus ifht ny skole skaper gjerne mer engasjement og felles mål i FAU. 
Litt informasjon om oppussing av grendaskolene og at dette snart er ferdig. Ventilasjon, 
maling, oppgradering av nett med mer. Det har også vært arkeologisk utgraving på 
Kollåsen der ryktet sier at det er gjort funn av kokegroper fra jernalderen. 
Rektor skryter av aktiviteter gjennomført av FAU med aktivitetsmidler. 
FAU går gjennom året, det har vært 10 møter. Tegnekurset i år var mer utfordrende enn i 
fjor, det var andre som hadde kurset i fjor, de som hadde kurset i år trengte mye 
oppfølging (yngre). Dersom det skal gjennomføres igjen må det kanskje være tydelige 
forventninger til hva det innebærer å ta på seg en slik jobb.  

 
5. Organisering FAU: 

• Oversikt økonomi: 122.257 kroner på konto til FAU per i dag. 

• Nye FAU: Bør velges før sommeren for å komme i gang med møter allerede i august. 
Det er sent å komme i gang etter foreldremøte i september. Avtroppende FAU er 
ansvarlig for å gjennomføre valg av ny FAU på sommeravslutning. 

• Koble på klassekontaktene mer aktivt i FAU: Det diskuteres om klassekontaktene skal 
være mer deltagende i FAU. Spesielt om de skal delta på første FAU slik at erfaring og 
oppgaver kan videreformidles på en god måte, å starte med en forventningsavklaring 
kan gjøre det lettere for nye representanter å innfri. 
Klassekontaktene vil delta på FAU møte i september. 
Anbefaler at 1 klasse har foreldremøte tidlig i september slik at FAU representant og  
Klassekontakt er på plass innen FAU møte i september. 

• Eventuelt: 6 klasse arrangerer avslutning for 7 klasse. Dette er en tradisjon som 
dessverre har blitt brutt etter 2022. Det er ønskelig og vedtatt i FAU at dette 
gjeninnføres. 

• Fryseboks fra Kristian, ønske om å få den donert til skolen slik at den er tilgjengelig til 
17. mai.  

• Gjennomgang av årshjul, oppgaver for FAU representant og klassekontakter. 
 
 

 


